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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Kassör DP Lowe Fareld Krågen

Phadderchef FnollK Simon Franklin
Kärnstyretasp Linnea Hallin
Kärnstyretasp Adam Johansson
Kärnstyretasp Carl Strandby
Kärnstyretasp Axel Flordal
Kärnstyretasp Mijo Thoresson
Kärnstyretasp Emelie Lemann

F6-asp Fredrik Skoglund
F6-asp Oscar Karlsson
F6-asp Alfred Weddig
F6-asp Jesper Bergström
F6-asp Mikael Eriksson
F6-asp Maja Rhodin
DP-asp Leo Vartoomian
DP-asp Jonathan Bengtsson
DP-asp Hedvig Wennberg
DP-asp Max Green

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Sofia Reiner väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Adam Johansson, Carl Strandby, Axel Flordal, Fredrik Skoglund, Oscar Karls-
son, Alfred Weddig, Jesper Bergström, Maja Rhodin, Leo Vartoomian, Hedvig
Wennberg och Max Green adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.1

§4 Motionssvar, invalsflytt Motionen bifogas nedan. Joseph säger att han sen senaste mötet har börjat
luta mer åt att yrka på bordläggning av motionen. Bordläggs frågan till LP1
får de som sitter på posterna i fråga sitta kvar utan problem, och han tycker
inte att det är så problematiskt om motionen krockar i LP1 med en eventuell
större motion från talmanspresidiet.

1Övriga gäster har redan samma rättigheter i egenskap av kommitté-/nämndmedlemmar
eller revisor.
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Beslut: Att yrka på bordläggning av motionen ”Förflyttandet av invalet av
memeposter samt sektionsnörd för underlättandet av sektionsmötet LP3”.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Sjemelie har varit på SaFT (Samarbetande Fysikteknologsektioner) och nät-
verkskväll för sektionernas och kårens jämlikhetsgrupper. Det var den första
nätverkskvällen där JämF var med.
Joseph har skrivit ett utkast till verksamhetsplan för nästa verksamhetsår.
Tanken är att Kärnstyrets aspar ska ha den som underlag på kvällens asparr
där de ska diskutera vad de vill jobba med det kommande året.
Sofia var på NU i måndags, och idag blev hon uppringd av projektledaren för
köksrenoveringen som sa att arbetet drar igång nu. En del saker är ännu oklara,
såsom om hantverkarna vill att vi ska hålla oss borta från Focus under tiden.
Hon berättar också att hon har tolv timmar på sig att välja master, och hon
är fortfarande väldigt osäker på vad hon ska välja. Hon försöker välja någon
att skicka vidare ordet till och undviker medvetet Ludwig för att dämpa hans
storhetsvansinne.
Albert har varit på SaFT och kårworkshop i helgen. Han har börjat kika på
några dokument han vill skriva innan han går av. Han ger ordet till Joseph,
som påpekar att han redan har pratat och ger ordet vidare till Bemelie.
Bemelie har svarat på en massa mail. Hon arrangerade SaFT eftersom Umeå
inte gjorde det den här gången heller. I måndags var det KU och igår var det
FuM.
David håller på att kolla på en ny kontoplan i Visma. Han har insett att
majoriteten av alla konton som finns där aldrig används och kan tas bort.

§5.2 DP DP har tömt köket på grejer inför renoveringen. Asparna håller digital DuP på
fredag.

§5.3 FnollK FnollK håller på att diskutera upplägget på phadderkontraktet. De väntar på
att nya sektionsaktiva ska väljas in på det kommande sektionsmötet så att de
kan planera mottagningsarrangemang ihop.

§5.4 SNF SNF håller sin aspning och har möten.

§5.5 Foc Foc hade ett asparr förra veckan, men stötte på ”big technical issues”. De har
även byggt ihop arkadmaskinen, som numera står på Focus. Den beskrivs som
”fet”. När ordet ska skickas vidare ser Gustav till att Ludwig inte får det.

§5.6 FARM FARM har börjat kontakta företag inför höstens mässa. Totalt har de skickat
ut cirka 300 mail. De har även börjat dra lite i föreläsningar som sannolikt
kommer under läsperioden. Eric hittar ingen mer att skicka vidare ordet till än
Ludwig, och ger honom ordet motvilligt.

§5.7 F6 Ludwig beklagar sig över att ha ”förlorat sin makt i Styret”, men utgår från
att folk bara vill hävda sig inför asparna. F6 aspning fortskrider, och det sista
asparret blir på lördag. Under veckan har de haft interna valberedningar.

§6 Inforunda

§6.1 NU På måndagens NU pratades det om olika dokument som finns för arrangörer
och hur de kan förbättras. Det nämndes att det kommer hållas en utbildning
om trakasserier och hur man arrar för alla, och Sofia tipsar Sjemelie, Ludwig
och Isabella att se till att kommande JämF, F6 och DP tar del av den. F6 och
DP borde också läsa ett dokument om fest- och alkoholpolicy för arrangörer.
Sjemelie undrar om utbildningen är innan eller efter sommaren, men Sofia vet
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inte. Dock ser det ut att bli SUS-utbildning i slutet av maj, till vilken relevanta
personer kan anmäla efterträdare. Det blir även mat- och kalasutbildning.
Göteborgs förenade studentkårer har varit i kommunfullmäktige och försökt
ordna så att studenter från både GU och Chalmers kan räknas som ett slutet
sällskap. Om det går igenom kommer studenter vid GU återigen kunna komma
på Pubrundan till exempel.
K och KfKb:s gemensamma utrymmen ska få kodlås istället för nycklar. Det
påverkar FIF, som delar rum med K och KfKb:s idrottsföreningar. GS planeras
få en styrelse 2022 och bli sektion 2023.

§6.2 KU På KU pratades det om mottagningen och hur olika sektioner planerar. Data
har planerat för ett scenario likt förra året och ett helt digitalt, helt utan
förhoppning på att kunna ha en vanlig mottagning. Bemelie har också hört att
hela Umeå studentkår är inställd på en digital mottagning.

§6.3 FuM På FuM avslogs motionen om dubbelt sektionsmedlemskap. Det ansågs med-
föra mycket administrativt arbete, och FuM ville inte tvinga på beslutet på
sektionerna.
Det pågår mycket arbete med idrott och hälsa. Det pratas om att utöka lokaler
och att skaffa nya, samt att ordna ett avtal med kommunen så att kårens och
sektionernas idrottsföreningar kan boka diverse idrottsanläggningar billigare;
det finns en sådan rabatt för ideella idrottsföreningar, men där räknas inte våra
föreningar in i nuläget.

§7 SaFT-recap Många av F-sektionerna på de andra lärosätena jobbar också med hållbarhet
just nu. Linköping verkar ha kommit längst; hos dem räknas vegetarisk mat
som huvudalternativet på sittningar (vill man ha kött behöver man anmäla
det), men det gäller hela kåren, och är inte ett eget beslut.
David säger att KTH och Lund gärna pratar mer om integration mellan F- och
TM-studenter och hur man behåller programidentitet utan att skapa segrega-
tion.
Sjemelie tyckte det var intressant att olika lärosäten ser olika på Zoomöver-
vakning; i Uppsala har de ingen övervakning alls, och deras kår har jobbat för
att behålla det så av integritetsskäl. I Linköping har de inte heller Zoomöver-
vakning, men de spårar folks plats via IP-adresser för att se till att man inte
sitter tillsammans med någon annan. Bemelie tillägger att man i Lund måste
använda en särskild webbläsare som låser datorn så att man inte kommer åt
andra sidor.
Bemelie tyckte det verkade som att vi har varit ”snällast” under pandemin; vi
låter FIF arra och tillåter upphämtning och utkörning av saker. Sektionerna
på de andra lärosätena verkade knappt tillåta något fysiskt alls. Hon påpekar
dock att de besluten följer kårens linje hos oss, och att vår kår är ”snällare” än
andra.

§8 Äskning,
Fantomenårgångar

Maja, som har skickat in äskningen (bifogad nedan), råkar vara närvarande
och berättar om den. Hon säger att många av Fantomentidningarna från 50-
talet saknas i sektionens samling, men att man snart ska kunna prenumerera
på gamla Fantomenårsgångar och få, bland annat, en hel årgång i månaden.
Ludwig säger att den förra sektionsnörden står bakom äskningen. David fun-
derar över kostnaden, och gör en massa matte live inför resten av mötet. Alla
imponeras av hans matematiska fingerfärdighet, och han konstaterar att priset
skulle hamna på drygt 2 000 kr per verksamhetsår under 2,5 verksamhetsår.
Han tycker att vi kan godkänna prenumerationen och låta ett senare styre
avsluta den när de anser att den inte längre behövs.
Bemelie undrar hur serierna skulle göras tillgängliga för sektionsmedlemmarna;
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i nuläget står en stor andel av sektionens tidningar inne i skyddsrumsburen,
dit bara sektionsaktiva har tillgång. Maja blir nostalgisk och nämner att det
förr fanns ett Fantomenrum2, men tänker mer konkret att det finns utrymme i
Fantomenhyllan på Focus, och att man skulle kunna rotera vilka tidningar som
står framme. Bemelie tänker att man skulle kunna ställa tidningar i utrymmet
över baren (på baksidan, så att man kommer åt dem om man står bakom
bardisken); just nu står det en del kurslitteratur där, men mycket är gammalt
och skulle kunna plockas bort.
Bemelie tycker äskningen låter bra, men vill att prenumerationen ska finnas
med i sektionskassörens och sektionsnördens överlämningar.
Beslut: Att godkänna äskningen om en månadsprenumeration på Fantomenår-
gångar.

§9 Övriga frågor

§9.1 Pastorns födelsedag Carl berättar att Jesper ”Pastorn” fyller år, och uppmanar alla att sätta på
sina mikrofoner och sjunga Ja, må han leva. Mötet övergår i kackalorum; ingen
sjunger i takt eller i samma tonart. Jesper ser hyllad ut. Carl önskar honom
grattis på 17-årsdagen. Bemelie, i sin stora erfarenhet och visdom, inser att
många av de närvarande inte har fått lära sig Chalmerslevet och ojar sig över
det.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:41!

2Rummet fanns på gamla Focus, som sektionen hade fram till någon gång runt årsskiftet
04/05.

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Sofia Reiner
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Motion om förflyttandet av invalet av memeposter samt sektionsnörd för underlättandet av
sektionsmötet lp3 Alexandru Golic

Motion om
förflyttandet av invalet av memeposter
samt sektionsnörd för underlättandet av

sektionsmötet lp3

Alexandru Golic

Bakgrund

Sektmötena LP3 är l̊anga och smärtsamma, d̊a vi väljer in ett extremt antal poster. Dessa varierar fr̊an
genuint livsviktiga poster typ spidera till totala memeposter som typ kräldjursv̊ardare och frisör. Dessa
poster gör att sektmötet blir oumbärligt l̊angt. Därför finner jag att det vore najs om invalet av dessa
flyttas till mötet LP1 där änd̊a inte s̊a mycket händer.

Utöver de absoluta memeposterna tycker jag även man kan flytta sektionsnörd till LP1, d̊a dess
huvudroll änd̊a är dragosföreläsningen för nollan som borde vara klar tills dess. Egentligen tycker jag
man kanske kan flytta flera men man vill nog inte göra för stora ändringar direkt.

Yrkande

att under avsnitt 2.4.1 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 1 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Årskursrepresentant till studienämnden.

• Baln̊agonting.

• Kräldjursv̊ardare.

• Sektionsnörd.

• Frisörer.

att under avsnitt 2.4.3 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 3 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Bilnissar

• Blodgrupp
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